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Protokół Nr IV/2024 z IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 26 

czerwca 2024 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 13:00 do 16:12 

 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi Gminy Kawęczyn oraz zaproszeni goście – zgodnie 

z listami obecności stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

6. Przedstawienie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 

rok 2023. 

7. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Kawęczyn za rok 2023. 

8. Debata nad raportem o stanie Gminy Kawęczyn: 

a) Głosy radnych; 

b) Głosy mieszkańców. 

9. Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kawęczyn wotum 

zaufania.  

10. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2023: 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2023; 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2023; 

c) Przedstawienie sprawozdania finansowego gminy za rok 2023; 

d) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy 

Kawęczyn; 

e) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn w 

sprawie wykonania budżetu gminy za rok 2023; 

f) Dyskusja; 
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g) Głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2023 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Kawęczyn za rok 2023. 

11. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn: 

a) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn za rok 2023; 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w 

sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Kawęczyn za rok 2023; 

c) Dyskusja; 

d) Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Kawęczyn za rok 2023. 

12. Głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 

2024. 

13. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

15. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

16. Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Łukasz Mila – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 

15-u radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad 

Rady Gminy Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Poinformował, że został 

poproszony o wprowadzenie do porządku obrad dwóch punktów: pierwszego 

dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna oraz drugiego tj. 

głosowania nad uchwałą w sprawie lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

przy drogach powiatowych. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o zmiany. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego głosowania nad uchwałą w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-

OPERATOR Spółka Akcyjna, który zaproponował do wprowadzenia w punkcie 13, a 

pozostałe otrzymałyby numerację o jedną w dół.   

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie dodatkowego punktu dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR 

Spółka Akcyjna.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego głosowania nad uchwałą w 

sprawie lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drogach powiatowych, 

który zaproponował do wprowadzenia w punkcie 14, a pozostałe otrzymałby 

numerację o jedną w dół. 
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Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie dodatkowego punktu dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie 

lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drogach powiatowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

przyjęciem porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 
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Ad. 3.Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co 

do protokołu z III Sesji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji. Uwag nie było. 

Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i 

nie zgłoszono uwag do jego zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

przyjęciem protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Protokół z III Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

W przedmiotowych punkcie interpelacje złożyło 3 radnych: Radna Emilia Skurka – 2 

interpelacje, radny Adrian Kwinciak – 3 interpelacje, radna Sylwia Szydło – 3 

interpelacje. Interpelacje stanowią załącznik do protokołu.  
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Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości: 

Głos zabrała Radny powiatowy Krystian Krawczyk, który podziękował za zaproszenie 

na sesję, jednocześnie informując, że nie mógł uczestniczyć we wcześniejszych 

posiedzeniach Rady Gminy Kawęczyn. Na początku pogratulował radnym oraz Wójtowi 

Gminy wyboru na pełnione funkcję. Życzył, aby decyzje podejmowane w tej kadencji 

służyły mieszkańcom naszej społeczności. Radny powiatowy K. Krawczyk podziękował 

za głosy oddane na jego osobę zarówno w wyborach parlamentarnych, jak i 

samorządowych. Ponadto ze swojej strony zadeklarował chęć współpracy z 

samorządem gminnym. Wskazał, że ta współpraca już trwa, ponieważ często rozmawia 

z panem wójtem oraz z niektórymi radnymi. Radny K. K. Krawczyk odnosząc się do 

interpelacji poinformował, że na ostatniej sesji powiatu zabezpieczono środki 

finansowe na kontynuację przebudowy drogi powiatowej relacji Kowale Pańskie – 

Grąbków. Podkreślił, że pierwszy etap inwestycji na odcinku Kowale Pańskie – Siedliska 

został już wykonany, w tej chwili trwa realizacji drugiego etapu przedmiotowej 

inwestycji na odcinku Siedliska – Leśnictwo, a trzeci etap inwestycji będzie realizowany. 

Ponadto poinformował, że powiat zabezpieczył środki oraz ogłosił już przetarg na 

remont drogi powiatowej na odcinku Marcjanów – Kawęczyn o dł. niespełna 2 km. 

Dodał, że zostało wystosowane pismo do gminy z prośbą o partycypację w kosztach 

inwestycji w wysokości 250 tys. zł. Następnie odniósł się do sprawy poruszonej na 

ostatniej sesji przez radnego K. Kolendę dotyczącej wykonania dokumentacji na 

budowę ścieżki rowerowej na odcinku Kawęczyn – Kowale Pańskie. Powiedział, że jest 

to wspólne przedsięwzięcie, którego chcielibyśmy dokonać. Dana sprawa jest na razie 

na wstępnym etapie planowania. Radny K. Krawczyk powiedział, że nie chce mówić o 

kolejnych działania, gdyż będzie na to czas jak zapadną jakieś ustalenia.  

 

Nikt więcej z zaproszonych gości nie zabrał głosu.  

 

Ad.6. Przedstawienie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za rok 2023.  

Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kawęczynie M. 

Krakowiak przedstawiła raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
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Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 

2023, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag do przedmiotowego raportu. 

 

Ad. 7. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Kawęczyn za rok 2023. 

Elżbieta Tomczak – Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska dokonała 

prezentacji raportu o stanie Gminy Kawęczyn za rok 2023. Raport stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 8. Debata nad raportem o stanie Gminy Kawęczyn: 

a) Głosy radnych; 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

b) Głosy mieszkańców. 

Przewodniczący Łukasz Mila mówił, że do dnia poprzedzającego dzień, w którym 

odbywa się sesja mieszkańcy mieli możliwość zgłoszenia do udziału w debacie i 

możliwość zadawania pytań. Przewodniczący poinformował, że we wskazanym 

terminie nie zgłosił się nikt chętny do udziału w debacie. 

 

Ad. 9. Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Kawęczyn wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie udzielania wotum zaufania Wójtowi Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kawęczyn wotum 

zaufania;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła uchwałę nr IV/14/2024 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Kawęczyn wotum zaufania.  

 

Ad. 10. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2023: 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2023; 

Edyta Balcerzak - Skarbnik Gminy Kawęczyn  przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Kawęczyn za rok 2023 w rozbiciu na poszczególne rozdziały oraz 

wydatki majątkowe. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2023; 

Michał Chachuła – Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Kawęczyn sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2023 wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego wyrażoną w formie Uchwały Nr O-

6/0954/164/2024 z dnia 19 kwietnia 2024 roku. 

 

Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska opuściła bezpowrotnie salę 

posiedzeń.  

 

c) Przedstawienie sprawozdania finansowego gminy za rok 2023; 

Skarbnik Gminy w tym podpunkcie przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminy 

Kawęczyn obejmujące bilans, rachunek zysków i strat oraz zestawienie zmian w 

funduszach. 

d) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Kawęczyn; 

Skarbnik Gminy przekazała zebranym informacje o stanie mienia komunalnego Gminy 
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Kawęczyn na koniec 2023 roku. 

e) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn w 

sprawie wykonania budżetu gminy za rok 2023; 

Jolanta Woźniak – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy odczytała opinię 

Komisji w sprawie wykonania budżetu gminy za rok 2023. 

f) Dyskusja; 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad sprawozdaniem 

finansowym za rok 2023 oraz nad sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 

2023. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

g) Głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2023 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Kawęczyn za rok 2023; 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania 

finansowego za rok 2023 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kawęczyn 

za rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2023 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kawęczyn za rok 2023;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IV/15/2024 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za rok 2023 oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Kawęczyn za rok 2023. 

 

Ad. 11. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn: 

a) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn za rok 2023; 

Jolanta Woźniak – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła Uchwałę Nr 

1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn za rok 2023. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w 

sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Kawęczyn za rok 2023; 

Sylwester Kasprzak - Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił Uchwałę Nr SO – 

6/0955/98/2024 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 27 maja 2024 

roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok. 

c) Dyskusja; 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad udzieleniem 

absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

d) Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Kawęczyn za rok 2023; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kawęczyn za rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kawęczyn za rok 2023; 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IV/16/2024 w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Kawęczyn za rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila wraz z Wiceprzewodniczącymi pogratulowali Wójtowi i 

Skarbnik Gminy uzyskanego absolutorium.  

 

Wójt Gminy Jan Gruca podziękował za udzielone wotum zaufania i absolutorium. 

Wyraził nadzieję na dobrą współpracę oraz wspólną realizację inwestycji. 

 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak podziękowała za przyjęcie sprawozdania 

finansowego oraz udzielenia wotum zaufania i absolutorium. Powołując się na słowa 

Przewodniczącego Rady Powiedziała, że jest to dzieło nie tylko Wójta Gminy i Rady, 

ale wszystkich pracowników, radnych, sołtysów, a także mieszkańców gminy.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila ogłosił 15-minutową przerwę w obradach. 

 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak dotarła na salę posiedzeń.  

 

Ad. 12. Głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2024. 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak powiedziała, że pierwsza zmiana dotyczy pisma 

wojewody wielkopolskiego, który zmniejsza plan dotacji o 0,56 zł w związku z 
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realizacją zadań w ramach programu „Za życiem”. Wyjaśniła, że jest to dostosowanie 

kwoty do potrzeb zgłoszonych przez Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kawęczynie. Kolejna zmiana dotyczy zwiększenia dotacji o kwotę 

2 185,04 zł w związku z realizacją ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że następna zmiana dotyczy kwoty 6 000,00 zł z 

przeznaczeniem na realizację zadań wynikających z ustawy o przeciwdziałaniu 

przemocy domowej oraz Rządowego Programu przeciwdziałania przemocy domowej 

na lata 2024-2030. Ponadto powiedziała, że została zwiększona dotacja w wysokości 

17 822,42 zł z przeznaczeniem na realizację własnych zadań bieżących  gminy, tj. na 

dofinansowanie zadań w ramach wieloletniego, rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu”. Kolejnym pismem wojewoda zwiększa plan dotacji o kwotę 

4 471,00 zł z przeznaczeniem na opłacanie składek na ubezpieczenia zdrowotne za 

osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna. Kolejna 

zmiana powiązana jest z umowami, które zostały podpisane 21 czerwca br. w 

Rogowie między Gminą Kawęczyn a Województwem Wielkopolskim. Pierwsza umowa 

dotyczy zagospodarowania placu zabaw w Skarżynie - kwota dofinansowania 70 000 

zł. Druga umowa dotyczy budowy boiska sportowego z infrastrukturą towarzyszącą w 

miejscowości Głuchów – kwota dofinansowania 67 378,00 zł.  

Następnie Skarbnik Gminy powiedziała, że w okresie międzysesyjnym zmian w 

ramach środków funduszu sołeckiego dokonały następujące sołectwa: 

1) Sołectwo Żdżary – sołectwo zwiększa zadanie montażu rynien na altanie o kwotę 

619 zł, rezygnuje z zadania montażu monitoringu na placu zabaw – 1 000 zł, 

zmniejsza zadanie zakup warnika do świetlicy wiejskiej o kwotę 319,00 zł oraz 

zmniejsza zadanie zakupu lampy grzewczej do świetlicy wiejskiej – 300,01 zł; 

2) Sołectwo Nowy Świat – sołectwo rezygnuje z montażu lampy solarnej na 

skrzyżowaniu drogi gminnej i powiatowej – 7 000,00 zł oraz z organizacji szkolenia 

pierwszej pomocy – 3 000,00 zł, a środki w wysokości 10 000,00 zł przeznacza na 

remont przepustu na drodze gminnej;  

3) Sołectwo Marianów – zmniejszenie zadania bieżącego utrzymania dróg w ramach 

zakupu materiałów – kwota 576,40 zł oraz w ramach pracy sprzętu - kwota 874,30 

zł, zmniejszenie zadania bieżących kosztów utrzymania świetlicy wiejskiej (energia, 

woda, itp.)  o kwotę 1 840,77 zł, zmniejszenie zadania remont świetlicy wiejskiej oraz 
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remont toalet - 3 817,00 zł, sołectwo przeznacza środki na nowe zadania, które 

wcześniej nie były planowane, tj. remont świetlicy wiejskiej – zakup materiałów – 

3 000,00 zł, utrzymanie gotowości bojowej OSP w ramach zakupów – 3 509,31 zł 

oraz zakup koszulek – 600 zł; 

4) Sołectwo Głuchów – zwiększa zadanie bieżącego utrzymanie dróg w ramach 

zakupu materiałów – 1 076, 85 zł, rezygnacja z zadania „Dożynkowe zakończenie 

wakacji” – 3 500,00 zł, rezygnacja z zadania „Rozpoczęcie wakacji z funduszem” – 

wynajem urządzeń rekreacyjnych – 2 500,00 zł, ale w tym samym zadaniu zamierza 

zakupić artykuły na przygotowanie posiłku regeneracyjnego 3 500,00 zł, a w ramach 

zadania  „Dożynkowe zakończenie wakacji” zamierza przeznaczyć środki na wynajem 

urządzeń – 2 500,00 zł, zmniejszenie zadania „Dzień Rodziny. Zawody Sportowe” – 

19,32 zł, sołectwo zwiększa zadanie zakupu namiotu na potrzeby sołectwa o kwotę 

1 052,00 zł;  

5) Sołectwo Marcjanów – zwiększenie zadanie bieżącego utrzymania dróg – zakup 

materiałów – 3 500,00 zł, zwiększenie zadania bieżącego utrzymania dróg – praca 

sprzętu – 1 500,00 zł, rezygnacja z zadania pn. „Remont dachu świetlicy” – 

10 000,00 zł, a środki przeznacza na wykonanie kosztorysu dla zadania remontu 

dachu na świetlicy – 1 000,00 zł, oraz na doposażenie świetlicy - zakupy – kwota 1 

548,69 zł, ponadto sołectwo wprowadza dwa nowe zadania: organizacja rajdu 

rowerowego – posiłek regeneracyjny – 1 451,31 zł oraz zadanie konserwacji obiektu 

– zakup materiałów - 1 000,00 zł.    

W dalszej części Skarbnik Gminy omówiła dwie zmiany, które w dniu dzisiejszym 

wpłynęły do urzędu. Pierwsza dotyczy zawiadomienia otrzymanego z Krajowego 

Biura Wyborczego o zwiększeniu środków na wypłaty dla mężów zaufania w związku 

z wyborami, które miały miejsce 7 czerwca - kwota 1 600 zł. Druga zmiana dotyczy 

pisma wojewody wielkopolskiego w związku ze zwiększeniem dotacji o kwotę 

80 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Posiłek w szkole i 

w domu w latach 2024-2028”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania do 

omówionych zmian.  
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Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IV/17/2024 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy na rok 2024. 

 

13. Głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna. 

Inspektor Halina Ambroziak - Juszczak przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna. Odbyło się głosowanie jawne, 
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imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr 

Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IV/18/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR Spółka 

Akcyjna. 

 

14. Głosowanie nad uchwałą w sprawie lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych przy drogach powiatowych. 

Inspektor Halina Ambroziak - Juszczak przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radny A. Kwinciak powiedział, że w Głuchowie na drodze powiatowej też jest 

przystanek autobusowy. Zapytał, czy został on pominięty.   

 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak powiedziała, że są to nowe przystanki 

zlokalizowane po drugie stronie przystanków już istniejących w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa dzieciom udającym się do szkół.  

 



16 

 

Radny A. Kwinciak powiedział, że przystanek w Głuchowie jest po jednej stronie, 

więc dlatego po drugiej miałoby go już nie być.  

 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak powiedziała, że uchwała została przygotowana na 

wniosek operatora linii autobusowej, który obsługuje przewozy dzieci do szkół. 

Podkreśliła, że przystanki wskazane we wniosku zostały umieszczone w uchwale.   

  

Przewodniczący Rady Ł. Mila podkreślił, że to przewoźnik wystąpił z taką propozycją. 

Zasugerował, aby wystąpić do przewoźnika z zapytaniem, ponieważ być może 

występuje jakieś przeciwskazanie, żeby zlokalizować ten przystanek po drugiej 

stronie drogi.   

 

Sołtys Sołectwa Marcjanów Z. Kaczmarek powiedział, że być może chodzi o punkty 

przystankowe, a nie wiaty. Nadmienił, że być może przedmiotowy przystanek 

znajduje się już w ewidencji, dlatego nie trzeba o niego występować. Podkreślił, że 

chodzi tutaj o zezwolenie na postój w danym miejscu.   

 

Radny A. Kwinciak powiedział, że należy wyjaśnić tę sprawę.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zaproponował, aby przegłosować przedmiotową 

uchwałę w przygotowanym brzmieniu, a do przewoźnika wystąpić z zapytaniem o 

przystanek w Głuchowie.  

 

Na salę posiedzeń dotarła Sekretarz Gminy, która zabrała głos w omawianym 

temacie. Nadmieniła, że przewoźnik wystąpił z wnioskiem po to, aby móc bezpiecznie 

zlokalizować przystanek po drugiej stronie jezdni. Wyjaśniła, że problem wzdłuż 

przedmiotowych dróg polega na tym, że przystanki występują tam tylko po jednej 

stronie drogi, a żeby zachować bezpieczeństwo w ruchu drogowym potrzebne są 

przystanki obustronne. Sekretarz powiedział, że wnioskodawcy chodzi głównie o 

zorganizowanie dojazdu dzieci do szkół.   
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Inspektor H. Ambroziak – Juszczak zapytała, czy na przystanku wskazanym przez 

radnego A. Kwinciaka wsiadają też dzieci.  

 

Radny A. Kwinciak odpowiedział, że tak. Wskazał, że jest to przystanek w obrębie 

skrzyżowania.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila jeszcze raz zaproponował, aby przegłosować 

przedmiotową uchwałę w przygotowanym brzmieniu, a z wątpliwościami wskazanymi 

przez radnego A. Kwicnciaka wystąpić do przewoźnika o ich wyjaśnienie. Podkreślił, 

że być może są jakieś przeciwskazania, aby zlokalizować przystanek po drugiej 

stronie jezdni.   

 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak wyjaśniła, że we wniosku określone zostało, że 

jest to linia autobusowa zajmująca się przewozem dzieci do szkół średnich.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w tej 

sprawie.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej pytań ani uwag. 

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drogach 

powiatowych. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

przy drogach powiatowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



18 

 

ZA (13) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester 

Kasprzak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz Pacześny, Karol Rygas, 

Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IV/19/2024 w sprawie lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drogach powiatowych. 

 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak, Sekretarz Gminy Dorota Bartosik oraz radny M. 

Chachuła opuścili bezpowrotnie salę posiedzeń. 

Ad. 15. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Gruca - Wójt Gminy Kawęczyn przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 16. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres 

międzysesyjny. 

Łukasz Mila - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności 

za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

Wójt Gminy Jan Gruca powiedział, że radny Krzysztof Kolenda otrzymał odpowiedzi na 

interpelacje na piśmie, ale chciał dodać, że przygotowywane są zmiany w celu 

ulepszenia obsługi mieszkańców na PSZOK-u, które planuje się wprowadzić po 

wcześniejszym uzgodnieniu ich z Radą Gminy Kawęczyn. Ponadto powiedział, że na 

interpelacje złożone na dzisiejszej sesji będzie udzielona odpowiedzieć na kolejnej 

sesji.  
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Ad. 18. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny K. Kolenda w odniesieniu do odpowiedzi na interpelację dotyczącą PSZOK-u 

powiedział, że w treści wskazano, że brak zapisu o wcześniejszym zgłaszaniu oddania 

odpadów spowoduje, że mieszkańcy będą przywozić wszystkie odpady. Nadmienił, że 

kilka razy korzystał z usług punktu, gdzie są pracownicy, którzy to weryfikują, dlatego 

na PSZOK nie powinny zostać przyjęte nieodpowiednie rzeczy. Ponadto radny K. 

Kolenda powiedział, że wczoraj przejrzał regulaminy sąsiednich gminy, w których 

nigdzie nie spotkał zapisu o potrzebie wcześniejszego zgłaszania oddania rzeczy na 

PSZOK. Podkreślił, że jest to dla niego niezrozumiałe. Ponadto powiedział, że 

niejednokrotnie w sobotę znajduje u siebie w domu rzecz, którą mógłbym oddać na 

PSZOK, ale z tego względu, że tego wcześniej nie zgłosił, nie może tego oddać w tym 

dniu do punktu. Zaznaczył, że w takim przypadku wyrzucane jest to z odpadami 

zmieszanymi albo jest gdzieś wywożone. Wskazał, że tylko od dobrej woli zależy, czy 

zostanie to zmienione. Radny powiedział, że nie przekonuje go również stwierdzenie, 

że będą się na drodze powiatowej w tym czasie robiły jakieś duże kolejki. Zaznaczył, 

że nie powinny być tam też problemu z Internetem, skoro wzdłuż przedmiotowej drogi 

położony jest światłowód. Radny powiedział, że skoro w dowodach nie ma teraz 

miejsca zamieszkania, to jednym ze sposobów weryfikacji oprócz dowodu jest okazanie 

się fakturą imienną, na której jest wskazany adres zamieszkania. Podkreślił, że jego 

zdaniem jest możliwość usprawnienia funkcjonowania PSZOK-u.  

 

Wójt Gminy J. Gruca powiedział, że chcemy to usprawnić. Wskazał, że teraz PSZOK 

otwarty jest tylko w soboty, ale będziemy zmierzać do tego, żeby było to również w 

dzień roboczy. Podkreślił, że temat ten zostanie poruszony na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Radny A. Kwicniak powiedział, że chciałby się odnieść do tematu PSZOK. Wskazał, że 

na ostatnim zebraniu wiejskim w jego sołectwie zgłoszono mu, że dwie opony na 

jednego mieszkańca w ciągu roku to zbyt mała ilość. Zasugerował, że można byłoby 

zwiększyć tę ilość do 4 sztuk.  
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Wiceprzewodniczący S. Kasprzak powiedział, że chciałby się dowiedzieć, czy planuje 

się odpadów tj, folia rolnicza, sznurki, worki od rolników. Wskazał, że wcześniej dobrze 

to funkcjonowało, z czego rolnicy byli bardzo zadowoleni. Następnie powiedział, że 

zwrócili się do niego mieszkańcy gminy z sugestią stworzenia sekcji tenisa stołowego. 

Ponadto radny powiedział, że na ostatniej sesji było mówione, że po 26 rozpoczną się 

inwestycję na drogach w Tokarach i Kawęczynie. Zauważył, że na drogach nie pojawił 

się ani wykonawca ani zakład usług wodnych. Wiceprzewodniczący powiedział, że 

zgłaszał kierownikowi ZUW problem z hydrantami i zasuwami. Następnie odniósł się 

do inwestycji na drodze powiatowej Marcjanów – Kawęczyn – Mikulice wskazując, że 

dowiedział się, iż inwestycja nie będzie polegała na generalnym remoncie, tak jak 

mówiono o tym wcześniej. Wskazał, że ma tylko zostać położony tzw. dywanik bez 

generalnego remontu. Ponadto powiedział, że z tego co wie ma być partycypacja w 

kosztach położenia nakładki, ale radni nie wiedzą, jaka ma być kwota dofinansowanie 

ze strony gminy przedmiotowej inwestycji.   

 

Wójt Gminy J.Gruca powiedział, że jak tylko zostanie ogłoszony program na odbiór foli 

i innych odpadów rolniczych, to od razu do niego przystąpimy. Podkreślił, że na razie 

żaden program nie został ogłoszony.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila potwierdził słowa pana Wójta, że na razie Ministerstwo 

Ochrony Środowiska nie ogłosiło programu na to zadanie. Wyraził nadzieję, że być 

może będzie miało to dopiero miejsce.  

 

Wójt Gminy odnosząc się do sekcji tenisa powiedział, że popiera ten pomysł. Wskazał, 

że zostanie przekazane to Prezesowi GKS Orzeł Kawęczyn, który przygotuje informację 

o chęć utworzenia takiej sekcji i wtedy zobaczymy, jakie będzie zainteresowanie. W 

odniesieniu do inwestycji drogowych powiedział, że inwestycje miały się rozpocząć po 

26 czerwca, który jest dopiero dzisiaj.  

 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak powiedział, że wodociągi do tej pory nic nie 

zrobiły, a zaraz ma wejść firma budowlana.  
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Przewodniczący Ł. Mila powiedział, że w przypadku budowy drogi w Ciemieniu 

wyglądało to tak, że wodociągi wykonywały swoje prace w trakcie realizacji inwestycji 

przez firmę budowlaną. Podkreślił, że nie zna się na tym, ale wydaje mu się, że prace 

będące w zakresie wodociągów, będą wykonywane bezpośrednio przed rozpoczęciem 

prac inwestycyjnych.  

 

Wiceprzewodniczący S. Kasprzak powiedział, że chodzi również o przesunięcie 

hydrantów.  

 

Wójt Gminy powiedział, że będzie wykonywane to w międzyczasie. Ponadto odnosząc 

się do drogi Marcjanów – Kawęczyn – Mikulice powiedział, że droga jest dopiero 

projektowana. Dodał, że starostwo wystosowało pismo, iż na odcinek Marcjanów – 

Nowy Świat (ok. 2 km) przekazana zostanie  kwota 750 tys. zł z powiatu, z prośbą o 

dołożenie do inwestycji wartości 250 tys. zł.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała, że informacja ta nie została jeszcze 

przekazana radnym. Wskazała, że pojawiły się zmiany, dla których prawdopodobnie w 

przyszłym tygodniu trzeba będzie zorganizować kolejną sesję. Nadmienił, że oprócz 

sprawy dotyczącej drogi pojawiły się jeszcze środki na przedszkole, które wymagają 

szczegółowego omówienia, dlatego nie chciało poddawać tego pod głosowanie na 

dzisiejszej sesji.  

 

Wójt Gminy J. Gruca powiedział, że przedmiotowy odcinek drogi o dł. 2km jest w 

naprawdę złym stanie. Odnosząc się do hydrantów zaapelował, aby zgłaszać 

kierownikowi ZUW bądź pracownikom urzędu nieczynne hydranty.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że wydaje mu się, że to jest w gestii 

konserwatorów.  

Wójt Gminy powiedział, że jest to zadanie konserwatorów, ale przekazanie tego faktu 

przez osoby z danych miejscowości spowoduje, że uda się to szybciej wykonać.  
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Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że wizualnie nie stwierdzi się, czy hydrant 

działa czy nie.  

 

Wójt Gminy powiedział, że przez nieczynne działające hydranty wydłuża się czas 

działania strażaków. 

  

Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że jako strażak wie, że jest taki problem, ale 

nie da się określić wizualnie, czy hydrant jest niesprawny. Zauważył, że należy mieć 

odpowiednie urządzenia, aby sprawdzić, czy zasuwa działa. Podkreślił, że jest to 

zadanie konserwatorów.  

Radny K. Rygas powiedział, że kosze na szkło są dość małe, dlatego zasugerował, aby 

odbiór szkła odbywał się raz w miesiącu, a nie co kwartał.  

 

Wójt Gminy powiedział, że ze szkłem nie powinno być problemu, ponieważ od 1 

stycznia ma wejść kaucja na butelki.  

 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak powiedział, że szkło w koszach może być 

tłuczone.  

 

Radny J. Iwaniak zapytał, czy wiadomo coś w sprawie wyrwy na jego drodze. Ponadto 

zapytał, czy od strony Okręglicy nie można byłoby postawić kierunkowskazu 

informującego, że daną drogą można dojechać do miejscowości Chocim.  

 

Wójt Gminy powiedział, że wyrwa zostanie naprawiona przez jedną z firm wykonującą 

inwestycje na drogach na terenie naszej gminy. Odnosząc się do oznakowania 

powiedział, że odbędzie się wyjazdowe posiedzenie komisji, po którym pani Karolinie 

będzie można zgłaszać te uwagi.  

 

Radny A. Kwicniak zasugerował, aby po sprawdzeniu hydrantu przez konserwatorów 

oznaczyć je jako sprawne w celu ułatwienia pracy strażakom. Radny odnosząc się 

spotkania z zarządem ZOSP dotyczącego pozyskiwania środków na kolejne samochody 

dla OSP zapytał, czy na spotkaniu zapadły jakieś decyzje w tej sprawie.  
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Wójt J. Gruca powiedział, że żadne decyzje w tej sprawie nie zostały podjęte. Dodał, 

że po otrzymaniu samochodu przez OSP w Głuchowie, będą podejmowane kolejne 

decyzje w tym zakresie.  

 

Sołtys Sołectwa Marcjanów Z. Kaczmarek odnosząc się do modernizacji drogi 

powiatowej powiedział, że droga jest w stanie fatalnym, rozjeżdża się, i położenie na 

niej 5 cm dywanika, to jego zdaniem wyrzucenie pieniędzy w błoto. Ponadto 

powiedział, że rolnicy mogą oddać odpady do pojemnika albo do PSZOK-u.  

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że odpady rolnicze nie są odpadami komunalnymi, które 

można oddawać do PSZOK-u.   

 

Sołtys Sołectwa Marcjanów Z. Kaczmarek powiedział, że zna osobę, która skupuje folie 

rolniczą i robi na tym interes.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszyscy chętnie skorzystają z kontaktu pana 

sołtysa, chociaż uważa, że nie o taką filię chodzi przedsiębiorcy.  

 

Wójt Gminy powiedział, że skupuje on pewnie czystą folię, a folia rolnicza taka nie jest.   

 

Radny P. Ziółkowski odniósł się do wiaty zlokalizowanej na boisku w Tokarach 

Pierwszych. Wskazał, że Orzeł Kawęczyn będzie grał teraz w V lidze, i w związku z tym 

na stadionie mają być remonty. Wyjaśnił, że wiata, która znajduje się na boisku należy 

do sołectwa Tokary Pierwsze, a użytkowana jest w większości przez Gminny Klub 

Sportowy. Radny wskazał, że aktualnie korzystać będą z niej więcej osób z zewnątrz. 

Wskazał, że wiata jest zniszczona przez kibiców, którzy przyjeżdżają na mecze. 

Ponadto powiedział, że wiatę należy odnowić, dlatego zapytał w czyjej gestii ma być 

jej konserwacja.  

 



24 

 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że wiata powstała ze środków sołectwa przy 

współfinansowaniu gminy. Zapytała, czy jest tam monitoring oraz czy boisko jest 

zamykane.  

Radny P. Ziółkowski odpowiedział, że na boisku nie ma monitoringu i z tego co wie 

boisko jest ogólnodostępne.  

  

Skarbnik Gminy powiedziała, że wspólnie z prezesem GKS będą rozmawiać na temat 

nadzoru boiska. Ponadto powiedziała, że wiata została wybudowana ze środków 

funduszu sołeckiego na gruncie należącym do gminy, dlatego powinniśmy wspólnie 

gospodarować wiatą i sołectwo nie powinno odcinać się od majątku, które samo 

wybudowało. Podkreśliła, ze inne sołectwa konserwują wiaty w ramach środków 

funduszu sołeckiego. Ponadto powiedziała, że nie otrzymywaliśmy zgłoszeń, że jest 

ona zdewastowana, dlatego należałby dojechać na miejsce i to sprawdzić.  

 

Radny powiatowy K. Krawczyk/ członek zarządu GKS Orzeł Kawęczyn powiedział, że 

wiata nie jest mocno zniszczona.  

 

Radny P. Ziółkowski powiedział, że wiata ma już kilka lat, dlatego drewno wymaga 

konserwacji.  

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że taka jest mentalność mieszkańców naszej gminy, 

którzy nie dbają o infrastrukturę, którą budujemy ze wspólnych środków. Zaznaczyła, 

że ten problem nie występuje tylko w Tokarach.  

 

Radny P. Ziółkowski zwrócił się do Wójta Gminy o zorganizowanie spotkania zarządu 

GKS z nim i panią sołtys, aby wspólnie zastanowić się nad konserwacją wiaty.  

 

Wójt Gminy powiedział, że budynek zostanie odmalowany przez GKS, a wiata z racji 

tego, że powstała ze środków funduszu sołeckiego, powinna być przez sołectwo 

odnowiona.  
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Przewodniczący Rady Ł. Mila zasugerował, aby zaprosić radnego i panią sołtysa na 

najbliższe spotkanie zarządu Gminnego Klubu Sportowego.  

 

Radny K. Kolenda odnosząc się do hydrantów powiedział, że zgodnie z ustawą 

obowiązkiem użytkownika sieci wodociągowej jest dokonywanie raz w roku przeglądu 

hydrantów (badania ich sprawności i wydajności). Radny zasugerował, aby zwrócić się 

do zakładu o przedstawienie protokołów sprawności działania hydrantów.  

 

Wójt Gminy powiedział, że będzie to najlepsze rozwiązanie.  

 

Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  

Ad. 19.Zamknięcie IV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Łukasz Mila - Przewodniczący 

Rady Gminy Kawęczyn uznał IV Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i 

zamknął obrady. 

 

                 Protokołowała                                                Przewodniczył 

 

            Magdalena Krakowiak                                            Łukasz Mila 

 


